
Referat bestyrelsesmøde den 9.juni 2020. 

Tilstede: Rie, Karin, Jørn, Pernille, Rikke og Anja.  

Referent: Pernille 

Rikke forlod bestyrelsesmødet ifbm 1. punkt bordet rundt.  

 

1. Bordet rundt 

Rikke informerer om at hun træder ud af bestyrelsen, grundet personlige årsager.  

Jonas Nørager er 1. suppleant og kontaktes. Anja Jakobsen er 2. suppleant.  

 

Karin har forsøgt at udsende nyhedsbrev. Karin mangler vejledning og tillid til at systemet fungerer. 

Det synes at være færre medlemmer der ønsker nyhedsbrev end tidligere.  

 

2. Økonomi 

Stilstand i aktivitet, ud over regninger.  

Karin har forespurgt efter et kvartalsregnskab, dette har ikke været muligt, formentlig grundet 

Corona.  

Det bliver et økonomisk hårdt år og der skal tænke besparelser hele vejen rundt.  

 

3. Nyt fra Hovedbestyrelsen 

Bestyrelsesmøder i HB vil fremadrettet være tydeligere opdelt i HB og DV-Event, på Jørns 

opfordring.   

Bestyrelsesmødet ifbm repræsentantskabsmødet blev der diskuteret nye organisationsformer. Det 

var op at vende om regionerne skulle nedlægges, dette blev vendt, men det blev konkluderet at 

man på tværs er godt tilfreds med regionsopbygningen.  

 

4. Hoppekåring: 

Forventet setup er normalt. Rie har sendt meldinger ud til repræsentanter ifht. hjælpere. Det er 

besluttet at der indhentes tilbud på forplejning fra både Tytten og Hårby Slagtehus.  

Der afventes endelig udmelding fra DV ifht retningslinjer.  

- Ide med oversigt overfor alle, med Coronaansvarlig, TD’er, banehjælpere, sekretariat ect. 

Gerne med billede. 

Auktion Nord: 

Datoen den 19.september 2020 fastholdes.  

Udvalgtet afventer med første møde. Alt er lidt på standby, så snart der vides mere indkaldes der til 

møde på Vestbirk. Der er skrevet artikel plus en annonce til Ridehesten Julinummeret.  

 

5. Ung i DV 

Intet at berette 

 

6. Evt.  



Placering af DV Trailer, det kan cirkulere rundt efter anmodning til bestyrelse. Rie laver drejebog til 

anvendelse af trailer. 

 

Fokus på opfordring til øget aktivitet for sponsoraktivitet. Opfordring til alle repræsentanter at 

tænke nye sponsorer. Nye medlemmer i sponsorudvalget Jan og Jonas.  

 

Problematik ifht udmelding vedr. pointgivning til 2årshopper og elitestatus. Der er også tvivl ifht 

egnetshedstest og sadelkåring.  

Jørn følger op på begge dele.  


